
 

Møteinnkalling 
Møtet gjelder Samarbeidsutvalgsmøte  

Dato og tid 28/4-25 kl 18:45 - 20:15 

Sted Nardo 2 etg, kantina 

Deltakere Mette, Merete, Nina, Ingrid, Rikke (storbarn Blomsterbyen), Mona 
(storbarn Nardo), Mari (småbarn Nardo), Karoline (småbarn 
Blomsterbyen)  Ann Hege og Kjellrid 

Referent Ann Hege T. 

Møteinnkaller Kjellrid A. 

Meld forfall til  

  

 

Sak 5/25 Godkjenning av innkalling og referat fra 11.02.25 

  11.02.25 Samarbeidsutvalgsmøte, referat

Referat: Møteinnkalling og referat godkjent 

Sak 6/25 

- Økonomi 
- Bemanning(barnehageopptak) 
- Påsken 2025 og antall barn 
- Barnehagens fokus/ jmf årsoppdrag Trondheim kommune 
- Foreldreundersøkelsen 2025, prosessarbeid 

Referat:  

Økonomi: Vi er i balanse.  

Bemanning(barnehageopptak): Totalt 10 ledige plasser som består av både småbarn og 
storbarn. Uklart om vi får fylt opp alle plassene. Vi er i dialog med opptaksansvarlige. 

Påsken 2025 og antall barn: Litt færre barn enn det som var påmeldte kom på Blomsterbyen. På 
Nardo kom de som var påmeldt. Det ble sendt ut fra alle basene en forespørsel om det var 
endringer i forhold til de som hadde meldt seg på i påsken.  

Barnehagen skal ha mer is i magen og rigge for litt mindre bemanning fordi det mest sannsynlig 
blir færre barn enn det som er påmeldt. Innspill til neste år er kortere åpningstid. Vi vurderer 
også å slå sammen hus. 

https://docs.google.com/document/d/13uw2S8WNlZGdY6nFh-5qRTczXIjCJ6XATJX1FnJiQrc/edit?tab=t.0


 

Barnehagens fokus/ jmf årsoppdrag Trondheim kommune:  Går fra enhetsavtale til 
årsoppdrag. Det er ikke ferdig ennå, men det jobbes med på kommunalsjefs og 
enhetslederenivå. Vet ikke når dette trer i kraft.  

ÅRSOPPDRAG: 

Mål 1; Jobbe planmessig med felles satsningsområder for barnehagesektoren. 

Satsningsområder i sektoren 

- Lærende organisasjon 
- Helsefremmede arbeidsplass 
- Inkludrende barnehagemiljø 

Mål 2; Videreutvikle modellen for heltelig inkluderende praksis. 

Mål 3; Alle virksomhetsområder innenfor oppvekst og utdanningsområdet, i samarbeid med 
byrådsavdelingen, arbeider aktivt med felles målforståelse og oppgaveløsning på tvers, med 
utgangspunkt i barn og unges behov. 

 

Foreldreundersøkelsen 2025, prosessarbeid: 

Nissekollen har som nevnt i forrige referat fra feb-25 hatt en lav svarprosent, noe som gir en liten 
grad av validitet for videre arbeid med tanke på tallene.  

Ledelsen og SU-representantene har reflektert sammen rundt hva som kan være årsak til lav 
svarprosent, handler det om hvor man selv er når  man svarer, glemmer man å svare, hva legger 
hver og en i spørsmålene som stilles i undersøkelsen, hva er godt nok, hva forventer jeg og hva er 
realistisk å forvente?, tenker man at det ikke er nødvendig å svare for man er fornøyd, er det for 
få påminnelser eller kan det handle om når tid på året undersøkelsen kommer?  

Dette er spørsmål som vi drøftet rundt og vi ikke har noen klare svar på. Ledelsen og flere i 
barnehagesektoren erfarer at de spørsmålene som er i undersøkelsen ikke er gode nok for å få en 
god foreldremedvirkning og at det er den samme undersøkelsen som gis over hele landet og at vi 
som barnehagen kunne ha tenkt oss andre formuleringer for å bedre kunne jobbet videre med 
det.  

Så med dette som utgangspunkt valgte vi i ledelsen å ha et prosessarbeid med SU og å skape en 
sammenheng i vår barnehage.  

Vi kjørte en gruppeprosess med SU med utgangspunkt i noen spørsmål knyttet til 

foreldreundersøkelsen som henger også sammen med årsoppdrag og årsplan til barnehagen. 

Spørsmålene er:  

 



 

- På hvilke måter 

medvirker du inn i 

barnehagehverdagen? 

 

 

Oppsummert: Kommunikasjon 

med ansatte, barn og foreldre 

- På hvilke måter tenker 

du at barn påvirker 

barnehagehverdagen? 

 

 

Oppsummert: Gjennom 

tilstedeværelse, og med sine 

interesser, å bli sett og hørt 

- Hva kan ulike former 

for medvirkning føre 

til, både for barn, 

ansatte og foreldre? 

 

Oppsummert: Trygghet, trivsel 

og tilhørighet  

 

 

- Hvordan kan vi på Nissekollen barnehager, inkludert foreldregruppen, jobbe for at barn 

erfarer mangfold og demokrati i sin barnehagehverdag?  

 

Oppsummering:  

● nestekjærlighet, læring om opprinnelse, språk, flagg, kultur 

● noen ganger må man gjøre noe man kanskje ikke liker så godt 

● vise interesse 

● jobbe med at vi er forskjellig 

● hjelpe til med å sette ord på tanker, følelser osv. 

● ulikheter, vi er forskjellig 

● bli sett og hørt 

● ta barn på alvor 

● tema mangfold over lengre perioder, ikke bare en mnd. Foreldrekaffe, noe i nærmiljøet 

● valg-kan barna får velge hvor man går på tur, velge lapp fra en boks, hva kan vi gjøre, 

medvirkning i dagen 

 

 

 

Sak 7/25 Hovedvedlikehold på Nissekollen barnehager 2026 

Referat: Første formøte er gjennomført på Blomsterbyen og i august vil det være et formøte på 
Nardo. Det gjøres en kartlegging, så vil det prioriteres ut fra behov og budsjett i 2026. 

 

Sak 8/25 Tilbakemeldinger fra foreldregruppen etter storforeldremøte 13/3 
m/Trondhjemshjelpen 



 

Referat:  

 Trondheimshjelpa var veldig bra. Folkelig presentasjon. Ønsker mer eks./konkret tips på når 
foreldre kan ta kontakt med TH og hvordan de jobber sammen med foreldrene.  

Flott å blande ansatte og foreldre på tvers av grupper og hus i refleksjonsarbeid. 

 

Sak 9/25 Endring av kostpenger på Nissekollen til neste barnehageår. 

Barnehagen foreslår en endring. 

Referat: 

Ledelsen har regnet på indeksreguleringen på matpriser generelt i samfunnet mellom 2024 og 
2025 og legger frem et  forslag om å endre fra  kr. 350 til kr. 380.  

SU beslutter ny kostholdspris pr. mnd. fra 1.aug. 2025 til 380 kr. (betalingsfri juli). 

Når det ellers kommer til menyer og innkjøp av matvarer så forholder vi oss til Helsedirektoratet 
anbefalinger på kost i barnehagen og våre økonomiske rammer. 


	Møteinnkalling 

